

恩典堂长老执事提名表格
Grace Church Elder and Deacon (Deaconess) Nomination Form

通过确认圣经以及教会治理章程中关于长老（执事）资质的描述，了解恩典堂教会的实际需要，经过祷告，我提名_____（**被提名人姓名**）为长老（执事）候选人。我明白教会的长老执事提名委员会最终会对此被提名人的个人资质和候选资格作进一步的讨论和确认，被提名人有可能会（或者不会）入选最后提交给会友大会表决的长老（执事）候选人名单。

提名人_____

After confirming the qualifications of Elder and Deacon described in the Bible and specified in the Church Bylaw, as well as prayerfully considering the needs of Grace Church, I nominate _____ (**Name of the person**) to be the Elder (Deacon or Deaconess) candidate. I understand that the personal qualifications of this person will be further discussed and confirmed by Church Nomination Committee, and this person may or may not be selected on the final candidate ballot for congregational vote.

Nominator(s)_____

日期 (Date) _____

提名人理由称述 (Statement of nominators)

1. 被提名人在个人生活，家庭生活，教会生活中展现出什么样的属灵品格，让你认为此候选人有资质在恩典堂担任长老（执事）的职份？

Please specify the spiritual characters demonstrated by the nominated person in his (her) personal, family and Church life that you think will make this person a qualified Elder (Deacon or Deaconess) at Grace Church?

2. 据你了解，被提名人过去或者现在，在恩典堂或者其他地方，参与过什么事工，在这些事工中展现过那些属灵的恩赐和领导能力？

In your knowledge and understanding, what kind of ministries, either at Grace Church or elsewhere, the nominated person has been involved in, and what kind of spiritual gifts and leadership skills this person has demonstrated in those ministries?

3. 你还想分享关于被提名人的其他什么信息，可以帮助提名委员会来了解被提名人的候选资格？

What else would you like to share about this person that would help the Nomination Committee to further understand his or her personal qualifications?